

Title (en)

Flat for vehicles particularly railway vehicles for the transport of wheeled vehicles such as motor vehicles and vehicles equipped with this flat.

Title (de)

Ladefläche für Fahrzeuge, insbesondere Schienenfahrzeuge für den Transport von Radfahrzeugen wie Kraftwagen und mit dieser Ladefläche ausgerüstete Fahrzeuge.

Title (fr)

Plateforme de véhicules notamment ferroviaires pour le transport de véhicules roulants tels des automobiles et véhicules ainsi équipés.

Publication

EP 0551774 A1 19930721 (FR)

Application

EP 92400097 A 19920114

Priority

FR 9009068 A 19900710

Abstract (en)

The invention relates to the platforms of vehicles, especially rail vehicles, designed for the transport of wheeled vehicles, such as motor vehicles. This platform is characterized in that at least one of the ramps (12) of each platform (2), the said ramp being called underslung, comprises at least one controlled means (13) for the at least local lowering of its inclined surface (14) towards the plane defined by the carrying surface (10) of the said platform (2). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention se rapporte aux plateformes de véhicules notamment ferroviaires conçus pour le transport de véhicules roulants tels des automobiles. Cette plateforme est caractérisée en ce qu'au moins l'une des rampes (12) de chaque plateforme (2) dite surbaissée comporte au moins un moyen (13) commandé d'abaissement au moins local de sa surface (14) inclinée vers le plan défini par la surface porteuse (10) de la dite plateforme (2). <IMAGE>

IPC 1-7

B61D 3/18

IPC 8 full level

B61D 3/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

B61D 3/187 (2013.01)

Citation (search report)

[A] CH 369483 A 19630531 - GRAAFF J NIEDERSAECHS WAGGON [DE]

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

FR 2664551 A1 19920117; FR 2664551 B1 19930806; EP 0551774 A1 19930721

DOCDB simple family (application)

FR 9009068 A 19900710; EP 92400097 A 19920114